
Zápis z jednání  školské rady konané dne 17. 10. 2017 

 

Přítomni: Zástupci pedagogického sboru: Alice Kis 

Zástupci rodičů: Jarmila Bařinková, Mgr. Lenka Hofmanová 

Zástupce obce Lelekovice: PhDr. Marie Klusoňová 

Hosté: Mgr. Hana Mikaušová – ředitelka školy 

Omluveni: Mgr. Alice Přikrylová, Ing. Blanka Chalupníková Phd. 

 

Program jednání: 

1. Seznámení s programem. 

2. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2016/2017 

3. Školní řád – změny, schválení. 

4. Různé 

 

 

 

1. Členy školské rady seznámila Marie Klusoňová s programem jednání. 

2. Byla projednána a schválena Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2016/2017. 

Výroční zpráva měla všechny náležitosti stanovené §7 Vyhlášky č. 15/2005 Sb. V platném 

znění. 

3. Ředitelka školy informovala o změnách ve školním řádu a informovala o personálním 

obsazení školy ve školním roce 2017/2018. 

4. Různé – informace o veřejném jednání zastupitelstva, bylo by vhodné, aby školská rada na 

jednání zastupitelstva přišla, aby mohla aktuálně reagovat na možnou vzniklou debatu týkající 

se přístavby školy.  

Informace o volbách do školské rady, které budou na začátku prosince. 

 

 

Zapsala: Alice Kis     PhDr. Mgr. Marie Klusoňová 

       předsedkyně školské rady. 

 

      

 

 

 


